

CONDITIONS DE RÉSERVATION

Ci-dessous les conditions générales de réservation et de vente. Je vous contacterai pour discuter de vos différentes exigences et vous fournir les prix et les détails pour la réservation

CONDITIONS GÉNÉRALES

1. Services fournis

Services de chef privé pour vos vacances ou une occasion spéciale. Une discussion au préalable sera nécessaire pour évaluer vos besoins et vos demandes afin de vous fournir un devis.

2. Régime alimentaire et allergies

Pour les allergies ou des exigences alimentaires spécifiques, veuillez m'en informer dès que possible au cours du processus de réservation, afin que les menus puissent être adaptés. Je vous confirmerai également s'il est possible de répondre aux allergies.

3. Tarifs

Le tarif comprend le coût des ingrédients et des services d'accueil.

4. Autres exigences

Le logement, les frais de déplacement et la nourriture pendant le travail sont inclus dans le salaire. Pour les placements à moins de 30 minutes de route de Tignes, l'hébergement n'est pas nécessaire.

Je dispose d'une voiture équipée pour la neige, qui peut être utilisée pour l'approvisionnement et les déplacements.

5. Confirmation de la réservation

Une fois que vos besoins ont été discutés et que les détails ont été finalisés, un acompte de 30% est demandé pour confirmer votre réservation. Une facture et les modalités de paiement vous seront fournies, ainsi que des conditions de réservation plus détaillées. Le solde doit être payé à la fin du travail, avant mon départ.

6. Politique d'annulation

Si vous annulez votre réservation au moins 21 jours avant la date prévue, vous serez intégralement remboursé, moins 10 % de frais administratifs. Les réservations annulées moins de 21 jours avant la date de début perdront l'acompte versé, et tous les frais de voyage préétablis devront également être couverts. Dans le cas improbable où je devrais annuler une réservation, tous les acomptes versés seront remboursés.

BOOKING TERMS AND CONDITIONS

Please see below for booking terms and conditions, including details of booking deposits. I will contact you directly to discuss your individual requirements, provide pricing and deposit detail

TERMS AND CONDITIONS

1. Services Provided

Private chef services for your holiday or special occasion. Your individual requirements will be discussed before a quote is provided, so that both client and chef are on the same page.

2. Dietary Requirements and Allergies

If you have specific allergies or dietary requirements please inform me as soon as possible during the booking process, so that menus can be customised to suit. I will also confirm if allergies can be catered to.

3. Fees

During the booking process your specific service requirements will be discussed and a weekly rate will be agreed upon, this will vary depending on the requirements of each individual job.

The rate include the cost of ingredients and host services.

4. Other Requirements

Accommodation, travel expenses and food while working are included in the salary package. For placements within 30 minutes of drive from Tignes, accommodation is not required.

I have a car that is equipped for snow, which can be used for provisioning and travel.

5. Booking Confirmation

Once your needs have been discussed and details finalised, a 30% deposit is required to confirm your reservation. An invoice and payment details will be provided,

alongside more detailed booking conditions. The remaining balance must be paid at the completion of the job, before my departure.

6. Cancellation Policy

If you a cancellation is made at least 21 days before the date booked, you will receive a full refund, minus a 10% administration fee. Bookings cancelled less that 21 days before the start date will forfeit the paid deposit, and any pre-arranged travel costs must also be covered. In the unlikely event that I must cancel a reservation, all paid deposits will be returned.